

JSK BM- mandag 17/11- 2025

Deltagere:

Hans / Thomas / Michael Rasmussen / Michael Rye

Afbud fra: Gustav/ Magnus/ Mads / Kjeld

Sted: Liljevej 12 – Fr sund (Hans)

Aftenens punkter:

- **Årets ildsjæl**
 - Vi talte om emnet og fandt en god kandidat
- **Færdiggørelse af Container og økonomi vedr. denne (Nordea)**
 - Hans mailer efterfølgende en oversigt over omkostningerne / status
 - Der mangler en regning (hvis den nogensinde kommer) fra CG Jensen, som har leveret containeren
 - Umiddelbart mangler der at blive udført en "dobbeltdør" samt el arbejde for at få strøm fremført og tilsluttet. Der er en varmepumpe i containeren, men om den virker vides ikke (fjernbetjening ??)
 - Jørgen Dam (el) var med, da klubhuset blev bygget og kan muligvis finde/huske hvor der er kabler – **Aktion: Thomas** tager en snak med ham
 - Containeren skal også males (i foråret). Var det en opgave for forældre til de unge ? – **Aktion: Magnus/Kim**
- **Følgebåde**
 - Er på land (står i en hal – det tidligere Japanika)
 - Pers bådservice skal komme og servicere dem "på et tidspunkt" i foråret
- **Kommende GF**
 - På næste BM **onsdag 3.december** skal vi
 1. Bestemme dato for GF (talte vi om torsdag d 19/3 ?)
 2. Tale indhold
 3. Tale ændringer til vedtægterne og bestemme tid/sted for en ekstraordinær GF, hvor disse skal behandles
- **Håndværker Cup 2026**
 - Bliver lørdag 2. maj og søndag 3.maj

- **Torsdagssejladser**

- Starter torsdag 30. april

Fra Magnus (mail) haves

- Kim snakkede med mig angående, og lave en plads ved siden af containeren til opbevaring af joller om vinteren.
- Noget med nogle paller, og lignende.
- Kim har en plan.
- Der er nogle forældre fra tirsdagsholdet, som er friske på at hjælpe.

Yderligere

Fondsansøgninger

- Status Hempel Søsat 2025
 - Vi mangler at bruge ca. 3000,- (minimum 2700,-) af de 28 t kr vi har fået. **Aktion: Kim** (Michael Rye har skrevet til ham)
 - Hempel skal afsluttes (for mit vedkommende) **her i 2025**
 - Vi søger igen
 - Hvad skal vi søge til de unge. Man kan søge om udstyr, men det skal bruges til afviklingen af den aktivitet, som vi søger støtte til
- Brainstorming – Fonde generelt
 - **Hvad skal vi søge til**
 - Udstyr "tørdok" til RIB
 - ??
 - Hvad er vores argumenter for netop at støtte JSK
 - Gode argumenter udbedes

Wayfarer / Laser – Mulighed for opbevaring i hal?

- Michael Rye spurgte til muligheden for at få Wayfarer / laser i garage eller hal, så de kunne gennemses (dele på Wayfarer skal skiftes) og poleres hen over vinteren/foråret. Thomas nævnte at Wayfarer måske kunne stå hos ham

Kommende bestyrelsesmøder (efter 3/12-2025)

Bestyrelsesmøder holdes (såvidt muligt)

I sæsonen: Mandage

Udenfor sæsonen: Onsdage

Mvh

Michael Rye Sørensen